
Alapítványi bálunk 

 

Január vége felé énektanárnőnk egy hamarosan bekövetkezendő eseményről ejtett szót. A 

járvány miatt iskolánk két év kihagyás után ismét megrendezi az alapítványi bált, mondta 

Marianna néni. 

Mivel a bál egyik fontos eseménye a nyolcadik osztályosok nyitótánca, ezért a tanárnő 

jelentkezőket kért, akik részt vennének ebben. Természetesen azonnal jelentkeztem.  

Az első próbán az alaplépéseket vettük át. Megnéztünk egy videóra rögzített, korábbi 

nyitótáncot, hogy elképzelésünk legyen a folyamatról.  

A kistornateremben kezdtünk gyakorolni, ám a bált megelőző két hétben már a 

tornacsarnokba „költöztünk át”, ahol majd élesben táncolunk. Mi több, az utolsó héten mi, 

lányok már az alkalmi ruhában próbáltunk, hogy legyen időnk megszokni az abban való 

mozgást.     

Nem véletlen. A ruhákkal eleinte sok volt a probléma, de szerencsére sikerült mindent 

megoldani.  

Osztályunk a tornacsarnok díszítéséből is kivette a részét. A bál vezető színei a kék és az 

arany voltak. Nagyon szép lett az egyébként megszokott tornacsarnok a bordásfalakra 

rögzített kék drapériával, amelyet este LED fények tettek még ünnepibbé. A különböző 

helyekre rögzített luficsokrok is emelték az eleganciát. A padlóra szürke szőnyeget 

ragasztottak.  

A vendégeknek fehér, kerek asztalokat hoztak, amit elegánsan megterítettek. A székek is 

fehér „ruhát” kaptak. Osztálytársaim arany és kék lapocskákat szórtak a terítőkre. Talán soha 

nem láttuk ilyen szépnek a helyet.   

Mi ebben nem vehettünk részt, hiszen még az utolsó napon is gyakoroltunk.  

 

 



A bál hét órakor kezdődött, de mi jóval előbb érkeztünk. Átöltöztünk, készült rólunk néhány 

csoportkép, aztán indultunk is az öltözőkbe. A felvezető beszédet követően kezdetét vette a 

nyitótánc.  

Remekül sikerült a keringőnk. Mindenki megdicsért bennünket.  

Nagyon jó élmény volt részt venni ebben az egészben. Remélem, máskor is lesz hasonlóra 

lehetőségem! 
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